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ACTA DEL CONSELL DE DEPARTAMENT DE MICROBIOLOGIA I ECOLOGIA DE LA 
UNIVERSITAT DE VALÈNCIA de 28 de Juny de 2010 
 
Reunió del Consell de Departament en segona convocatòria a les 12.30 al Aula AF8 del Aulari 

de la Facultat de Farmàcia (Burjassot) amb els següents assistents: 

 

01.- Alberola Enguidanos Juan    02.- Alcaide Moreno, Elena     

03.- Amaro González, Carmen   04.- Aznar Novella, Rosa 

05.- Borràs Salvador, Rafael   06.- Buesa Gómez, Javier 

07.- Carmona Navarro, Mª José   08.- Casanova Monroig, Manuel 

09.- Esteve Sánchez, Consuelo   10.- Ferrer i Soler, Sergi 

11.- Garay Aubán, Esperanza   12.- Gil Herrero, Mª Luisa 

13.- Gil-Delgado Alberti, José Antonio  14.- Gozalbo Flor, Daniel 

15.- Iranzo Ródena, María   16.- Jiménez Escamilla, Misericordia 

17.- López Labrador, Fco. Xavier  18.- López López, Pascual 

19.- Maicas Prieto, Sergi   20.- Martínez García, José Pedro 

21.- Mezquita Juanes, Francesc  22.- Monrós González, Juan 

23.- Mormeneo Bernat, Salvador  24.- Nogueira Coito, José Miguel 

25.- Pardo Cubillos, Isabel   26.- Pujalte Domarco, Mª Jesús 

27.- Rico Vidal, Hortensia   28.- Romo Pérez, Susana 

29.- Ruiz Arahal, David    30.- Serra Galindo, Manuel 

31.- Valentín Gómez, Eulogio   32.- Zueco Cruz, Jesús 

 

Per a tractar els següents punts de l’ordre del dia segons convocatòria de la secretaria de 21 

de Juny de 2010 

 

1.- Aprovació, si escau, de les actes anteriors. L’acta del 8 de Febrer de 2010 no es pot 

aprovar degut a un error en el llistat d’assistents i a que, probablement, es tracta d’un acta de 

Junta Permanent. S’acorda enviar aquesta a l’anterior secretari per a la seva revisió. S’aprova 

l’acta 107 
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2.-Informe del director.  El director comença donant les gràcies als anteriors directora i 

secretari per la seva ajuda al iniciar les gestions de direcció del departament i per la seva 

gestió. També felicita a les professores recentment promocionades: Misericordia Jiménez a CU 

i Belèn Fouz a Contractat Doctor.  

Places de promoció i conjunturals 

• Informa de les noves places tant de promoció (3 CU i 1 TU) com d’ ajudants doctors: 

2026 i 558 per la UD Ecologia i 1500 per a la UD Biològiques, que pròximament eixiran 

publicades al DOCV.  

• Així mateix informa que la UV enviarà de forma imminent l’assignació de places 

conjunturals, esperant-se 2 associats per a la UD Farmàcia cobrint a  la plaça 1500 i, 

segurament, un altre per incidències docents. També s’espera recuperar els dos 

associats d’Ecologia que s’han promocionat, ja que s’ha produït un dèficit docent per la 

rebaixa docent del professor E. Vicente i els permisos docents de les professores Mª 

José Carmona i Susana Romo. Donat el dèficit docent de la Secció de Medicina 

s’espera la dotació de professors associats per a cobrir-ho. En tot cas, informa el 

director, una vegada vista l’assignació de places conjunturals per part de la Universitat 

es podrà reclamar, si escau. 

Notificacions rebudes 

• Dotació de laboratoris docents, s’han concedit els material demanats per valor d’uns 

7.000 € a la Facultat de Biologia i uns 8.000 € a la Facultat de Farmàcia. 

• S’ha concedit tot el demanat per reparacions d’aparells 

• S’ha enviat el cronograma per a complimentar la Memòria d’ Investigació. El 3 de Juliol 

és la data final per a incloure al GREC l’ investigació de 2009,  durant Juliol s’obrirà el 

plaço de reclamacions i per a Setembre hi haurà que enviar la documentació pertinent. 

• Està disponible l’informació dels “overheads” dels projectes 

• Informació sobre els crèdits a càrrec de la direcció de treballs de fi de Master i 

assistència als tribunals 

• Informació sobre la prelació per a la distribució de la docència 

• Recomanacions de les mesures a prendre amb un estudiant amb dificultats de visió 

(els professors implicats ja estan assabentats)  

• Carta de la Directora del Master en Ingenieria Ambiental demanant possibles propostes 

del Departament 

 

3.- Aprovació del POD del curs 2008-2010. El professor Gil-Delgado comenta la dificultat 

d’incloure al POD docència relacionada amb els masters, com és la direcció de treballs i la 

actuació com membre dels tribunals que els jutgen i demana que al Departament es facin  

gestions per a incloure eixos crèdits. El professor Borràs explica que es tindria que incloure 

prèviament a la OCA de cada master i la professora Aznar informa que tals assumptes es 
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deuen gestionar a través dels directors de master, que després els enviaran a postgrau i de 

postgrau als departaments. 

El POD 2 del Departament de Microbiologia i Ecologia és aprovat per unanimitat 

 

4.- Ratificació/modificació dels representants en Junta Permanent i altres comissions del 
Departament. En primer lloc es tracta dels membres de la JP, ja que ha de haver un membre 

d’aquesta Junta en cada comissió. El director informa del nombre de membres de la JP, 

segons els estatuts del Departament.  Tant la Secció de Medicina com la UD de Ecologia 

celebraran pròximament reunions en les quals  s’elegiran els membres de les diferents 

comissions. S’aprova la composició següent de JP i comissions i també s’aprova acceptar als 

membres elegits en les reunions esmentades. 

Junta Permanent: 

PDI: Daniel Gozalbo, Hortensia Rico, Elena Alcaide, Rosa Aznar,  Juan Monrós, Rafael Borrás 

PAS: Vicente Llopis, Ester Ibáñez 

Estudiants: Nieves Almerich, Eva Almenar 

Comissió Econòmica:  

PDI: David Ruiz Arahal,  Elena Alcaide, Eulogio Valentín, Jesús Zueco, Eduardo Vicente, Javier 

Armengol,  Carlos Muñoz, Juan Alberola 

Representant de JP: Elena Alcaide 

PAS: Luis Molina 

Estudiant: Mª José García Pérez 

Comissió de Docència: 

PDI: Elena González Biosca, Hortensia Rico, Mª Antonia Rodrigo, José Miguel Nogueira 

Representant de JP: Hortensia Rico 

Estudiant: Mª Llanos Monteagudo Juncos 

Comissió d’Investigació: 

PDI: Misericordia Jiménez, Jesús Zueco, Francesc Mezquita, Javier Buesa 

Representant de JP: Daniel Gozalbo 

Comissió de Contratació: 

Àrea Microbiologia: Daniel Gozalbo, Isabel Pardo, (titulars); Juan García de Lomas, Rafael 

Borrás (suplents) 

Àrea Ecologia: Javier Armengol (titular) Juan S. Monrós (suplent); Francesc Mezquita (Titular), 

Juan M. Soria (suplent) 

 

5. Criteris per a fixar l’ordre de promoció dels professors acreditats i ratificació de la 
delegació a la JP de la capacitat d’aprovació de les propostes de tribunal. El director 

explica que aquest punt s’ha posat a l’ordre del dia per tal de obtenir un acord clar i específic de 

Consell de Departament en dos qüestions: (i) criteris per ordenar les promocions dels 

professors acreditats d’acord amb la proposta de la JP de 20 de maig de 2010, i (ii) delegar en 

la JP la capacitat de aprovar les sol·licituds de promoció de professorat y per aprovar els 
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tribunals proposats pels candidats. La raó és que en Consells anteriors no hi havia un acord 

clar en aquest sentit. S’aproven per unanimitat els criteris proposats per la JP i delegar 

l’aprovació de les sol·licituds de promoció i de propostes de tribunal en la JP sempre que els 

acords es prenguem per unanimitat. 

 

Proposta de la JP en reunió del 20 de Maig de 2010: 

 
“Las promociones del profesorado se ordenarán por fecha de acreditación. Si hay coincidencia 
en las fechas, el orden sería por antigüedad. Así mismo, los profesores que no obtengan 
promoción en una convocatoria, por no llegar la dotación de plazas a su lugar en la prelación 
establecida previamente, serán los primeros en la próxima promoción”.  
 
 
6. Discussió de propostes i presa d’acords, si escau, en relació a la càtedra  
d’immunologia (4984) adscrita al Departament. El director explica que el departament 

disposa d’una plaça de CU de Immunologia des de 2001 i la conveniència de traure-la ja que hi 

ha altres departaments interessats. També informa que, en conversació amb el servei de 

professorat de la UV, li han explicat que convindria no modificar l’àrea de coneixement de la 

plaça. Per tant i tenint en compte, que pròximament hi hauran varies assignatures  de 

Immunologia al departament, i que no hi ha personal acreditat en Immunologia, es proposa 

canviar la CU per una plaça d’ajudant doctor de Immunologia. Aquesta proposta està recolzada 

per la UD de Biològiques, com manifesta la professora Pujalte. 

El professor Borràs explica la procedència de la plaça, que va ser ocupada fa més de 10 anys 

per un professor que, de fet, no va impartir res ja que es va a anar poc de temps després 

d’obtenir-la. Diu que la plaça és originalment de la secció de Medicina i la reclama, donat el seu 

dèficit docent. A més proposa que es canvia l’àrea de la plaça a Microbiologia perquè seria 

pràcticament impossible que l’ obtingueren membres del departament per aquella àrea, per 

altra part actualment la Immunologia  es impartida per diferents departaments, incloent 

Microbiologia de forma que no hi hauria perquè perdre la docència.  

Després de una breu discussió s’acorda demanar una cita a la vicerectora de professorat, a la 

qual anirien representants de les UDs i seccions i presentar les diferents propostes: canvi o no 

d’àrea de coneixement; canvi o no de categoria. 

 

7. Recolzament a la proposta de la UD Biològiques d’ utilitzar el laboratori de docènia 
2.73 per a investigació i conseqüent demanda a la Facultat de Ciències Biològiques d’ un 
laboratori docent. La professora Pujalte informa de la situació dels laboratoris docents de la 

Facultat de Biologia, on actualment hi ha 21 laboratoris docents dels quals no més un ha estat 

adjudicat a la UD de Biologia. El resultat és que s’utilitzen dos laboratoris de la UD per a 

docència en detriment de l’espai d’investigació, incloent l’ ubicació de l’equipament de forma 

que hi ha equips per als qual no donen la garantia per no complir les instruccions d’ubicació en 

el lloc adequat. Es demana al departament un recolzament per a un escrit que es farà i 

s’enviarà al degà de Biològiques. S’aprova per unanimitat el dit recolzament. 
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Els membres de la UD d’Ecologia indiquen que es troben en una situació semblant i manifesten 

el seu interès en demanar a la Facultat de Biologia l’ús dels nous laboratoris docents. S’ aprova 

per unanimitat recolzar la demanda de a la UD Ecologia.  

 

8. Assumptes de tràmit. No hi ha 

 

9. Precs i qüestions. El professor Gil-Delgado reitera la demanda de modificació de l’acta de 8 

de Febrer de 2010 

 

Sense més a tractar s’acaba la sessió a les 13.25 h 

 

 
 
 

 

 

 

 
 

 

 

 

 


	        DEPARTAMENT DE
	MICROBIOLOGIA  I ECOLOGIA

